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BR-01.0012.1.4.7.2015 

Protokół Nr 8/2015 

z  posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 13 kwietnia 2015 roku 

w Sali Portretowej UMK 

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji,  Jerzy Marcinko -  Dyrektor Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu, Henryk Kamski - przedstawiciel   Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu oraz inni  zaproszeni goście. Przewodniczący Komisji po 

stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 

14.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Edward Porębski zaproponował uzupełnienie porządku posiedzenia o punkt dotyczący 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych 

przejazdów środkami Komunikacji Miejskiej w Krakowie (druk nr 232). 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat budowy obwodnicy Bielany (na jakim 

  etapie obecnie jest  dokumentacja i realizacja zadania). 

2. Park Leśny Witkowice  - zagospodarowanie terenu zielonego, informacja Prezydenta 

   Miasta Krakowa w tym zakresie. 

3.Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych 

   przejazdów środkami Komunikacji Miejskiej w Krakowie (druk nr 232). 

4.Sprawy bieżące. 

5.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat budowy obwodnicy Bielany (na jakim 

  etapie obecnie jest  dokumentacja i realizacja zadania). 

 

Informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat budowy obwodnicy Bielany (na jakim 

etapie obecnie jest  dokumentacja i realizacja zadania) przedstawił Jerzy Marcinko -  Dyrektor 

Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu. Nowe projektowane połączenie drogowe ma 

umożliwić dostęp do autostrady A-4 na kierunku do Rzeszowa bez konieczności 

wykorzystania ulic Krakowa: Księcia Józefa, Mirowskiej i węzła Balice. Przetarg jest w 

trakcie rozstrzygania. Planowany przez Zarząd Dróg Wojewódzkich termin realizacji 

Inwestycji to lipiec 2016 r. W 85 % inwestycja ma zostać sfinansowana z pieniędzy Unii 

Europejskiej. Pozostałymi kosztami podzielą się województwo małopolskie i miasto Kraków. 

W  dyskusji głos zabrał  Jakub Kosek i  Edward Porębski. 

Odpowiedzi na pytania udzielił Jerzy Marcinko. 

 

Ad.2 

 Park Leśny Witkowice  - zagospodarowanie terenu zielonego, informacja Prezydenta 

 Miasta Krakowa w tym zakresie. 
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Jerzy Marcinko -  Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu przedstawił 

informację na temat Parku Leśnego Witkowice  - zagospodarowanie terenu zielonego.  

W trakcie dyskusji w której udział wzięli: Teodozja Maliszewska, Włodzimierz Pietrus, 

Michał Drewnicki,  zwrócono uwagę m.in. na: dewastację terenu, możliwość rozszerzenia 

granic terenu, wytyczenie ścieżek rowerowych na terenie parku, bezpieczeństwo pieszych.  

Udzielając wyjaśnień   Jerzy Marcinko poinformował, że przyjmuje  do realizacji  zgłoszone 

przez Państwa radnych uwagi.  

 

Ad.3 

Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych 

przejazdów środkami Komunikacji Miejskiej w Krakowie (druk nr 232). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych    przejazdów środkami 

Komunikacji Miejskiej w Krakowie przedstawił Henryk Kamski – przedstawiciel Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu. Poinformował, że uczniowie klasy VI z małej 

wiejskiej szkoły zlokalizowanej na terenach woj. warmińsko-mazurskiego pragną w okresie 

11 maja do 13 maja br. zwiedzić Kraków. Dzieci te pochodzą w większości z rodzin 

wielodzietnych, często bez środków do życia. Ocenia się, że ustanowienie uprawnienia do 

bezpłatnych przejazdów środkami komunikacji miejskiej dla czternaściorga dzieci i trzech 

opiekunów może skutkować nieuzyskaniem możliwych dochodów budżetu Miasta ze 

sprzedaży biletów w kwocie ok.360 zł. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono głosów w dyskusji. 

Komisja w obecności 15 członków Komisji -  14 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały  

w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych    przejazdów środkami 

Komunikacji Miejskiej w Krakowie (druk nr 232). (Opinia Nr 13/2015 z 13 kwietnia 

2015r.). 

Ad.4 

Sprawy bieżące. 

 

Tomasz Urynowicz zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji o zorganizowanie 

wyjazdowego posiedzenia na teren  przebudowy Ronda Czyżyńskiego, Placu Centralnego. 

Ustalono, że 27.04.br. o godz.13.00 odbędzie się wyjazdowe posiedzenie komisji. 

Józef Jałocha zwrócił uwagę na temat dotyczący budowy chodników w dzielnicach 

peryferyjnych. 

Jerzy Marcinko – Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu  wyjaśnił, że 

w terminie do 30 czerwca br. zostanie przygotowany wykaz budowy chodników. 

 
Ad.5 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 
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 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

14.55 zamknął posiedzenie.                                                         

                                                                                            

             

         

         

 

        Przewodniczący Komisji            

                  

         

        Edward Porębski 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


